
Točka 2. Podjela smjera računarstvo na prvoj godini sveučilišnog preddiplomskog 

studija u dva izborna bloka 

 

Predsjednik povjerenstva, doc. dr. sc. Tomislav Rudec i Prodekan za nastavu i studente doc. 

dr. sc. Danijel Topić pomoću materijala prikazanih na projektoru kako bi ih svi članovi 

povjerenstva mogli vidjeti i komentirati, obrazložili su podjelu preddiplomskog studija 

računarstva na dva izborna bloka. Prokomentirali su upisne kvote, promjene u planu i programu 

smjera i važnost za okolinu. U raspravu su se uključili i ostali članovi povjerenstva, a osim 

napomene da se ubuduće za promjene u planu i programu treba konzultirati i širi broj tvrtki iz 

okruženja, povela se rasprava o broju općih  stručnih kolegija.  
 


